
Vildana Bešlija
Zastupnica u Skupštini Kantona Sarajevo
Broj: ____/19
Sarajevo, 19.11.2019.

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
n/r predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo

Uputiti: Vlada Kantona Sarajevo
Ministarstvo privrede Kantona Sarajevo

PREDMET: INICIJATIVA

Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo",  broj  25/10,  14/11,  19/11,  7/12,  26/12),  Vladi  Kantona  Sarajevo,  upućujem
inicijativu za usvajanje Programa raspodjele finansijskih sredstva za 2020.godinu za razvoj
i podsticaj industrijske proizvodnje i sufinansiranje industrijskih zona u općinama Kantona
Sarajevo.

O B R A Z L O Ž E NJ E

Ovakav vid podsticaja za privrednike Kantona Sarajevo bio bi namijenjen privrednicima koji
žele širiti proizvodne kapacitete, a izvoznici su ili u kooperaciji sa drugim firmama izvoze
proizvode.  Na ovaj  način  stimulisali  bi  širenje  kapaciteta  novim proizvodnim pogodnima
firme  koje  su  perspektivne  i  koje  svojim načinom poslovanja  (izvoz)  direktno  doprinose
upumpavanju stranog kapitala.
Podsticaj  bi  se  odnosio  na  pokrivanje  troškova  infrastrukturnog  uređenja  i  rješavanja
imovinsko-pravnih  odnosa  u  industrijskim  zonama  KS  i  to  nakon  ispunjavanja  svih
propisanih uslova i kriterija.

Općine KS bile bi zadužene za sprovođenje ovog procesa na osnovu potpisanih sporazuma sa
Kantonom i u skladu sa Zakonom o javnim nabavkama, provedu postupak dodjele ugovora.
Također, općine bi bile zadužene za dostavljanje izvještaja sa finansijskog i tehničkog aspekta
i kompletnom popratnom dokumentacijom.



Slična  potsticajna  mjera  realizovana  je  u  2017.godini,  te  je  ovaj  put  ponovo inicirana  od
strane privrednika.
Predlažem da ovaj Program obuhvati aktivnosti za naredne četiri godine, uz napomenu da bi
se sredstva isplaćivala   tek nakon zavrsetka investicije. U sustini opštine ta sredstva naplate
investitorima,  Kanton  ih  nakon  zavrsetka  gradnje  vrati,  a  firme  ostaju  raditi  u  općini  i
kantonu!
Također,  smatram da  je  ovo dobra  mjera  za  nova zapošljavanja  u  realnom sektoru,  koji
trenutno stagnira u investiranju. 

S poštovanjem,

_______________
Vildana Bešlija
Zastupnica u Skupštini Kantona Sarajevo
Naša stranka


